
Protok6t sporzqdzony w dniu 2L stycznia 2O!9 r. ze wsp6lnego posiedzenia

Komisji Rewizyjnej, Gospodarczej i Ochrony Srodowiska oraz Budietu i

Finans6w .Posiedzenie rozpoczqlo siq o godz.15:00 w Urzqdzie Gminy w
Bolesfawcu sala USC.

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocno5ci obrad .

Otwarcia posiedzenia komisji dokonal Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Artur
Dulski.

Radna G6ral pyta czy to posiedzenie komisjijest prawomocne skoro informacja
o posiedzeniu nie byfa umieszczona na 3 dni przed posiedzeniem na BIP Gminy
Boleslawiec.

Radca prawny Jerzy Dela odpowiada,2e w statucie gminy m6wi siq ,2e takowq
informacjq umieszcza siq na 3 dni przed posiedzeniem a nie 3 doby, a w
szczeg6lnych przypadkach ten termin moie byi skr6cony w zwiqzku z tym
obrady komisji sA prawomocne, poniewa2 informacja o tym posiedzeniu komisji
byfa 3 dni na stronie internetowej Gminy Bolesfawiec.

W oparciu o zafqczone listy obecno5ci Przewodniczqcy Rady stwierdzil ,ie
posiedzenie wsp6lne komisji jest prawomocne. Nieobecna radna Krystyna
Nowakowska/nieobecno6i usprawiedliwiona /opieka nad chorq matkq/, Radny

Sylwester Dulski nieobecnoSi usprawiedliwiona /obowiqzkowa obecno56 w
pracy/.

2. Przyjqcie porzqdku posiedzenia.

Przewodniczqcy Rady przedstawif proponowany porzqdek posiedzenia i pyta

kto jest za jego przyjqciem. W drodze gtosowania porzqdek posiedzenia

przyjqto jednogfoSnie.

3. Przyjqcie protokotu z poprzedniego posiedzenia komisji.

Protok6l byf wylo2ony do wglqdu oraz przestany drogq elektronicznq.

Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za jego przyjqciem.
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Radna G6ral llona wnosi o zmianq w punkcie 7 protokolu w treSci obniiy6
stawki diet dla radnych o 2% dopisai,,podstawy naliczenia,, .Uwaga zostala
uwzglqdniona.

Pozostala tre5i protokolu bez zmian .

W drodze giosowania z uwagq Radnej G6ral protok6t przyjqto jednogio5nie.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady odczytat wniosek Rady Rodzic6w z przedszkola

w Bolestawcu w sprawie braku drogi ewakuacyjnej w przedszkolu w Boleslawcu
co grodzi niebezpieczedstwem w przypadku sytuacji nadzwyczajnej.
Przewodniczqcy informuje, 2e w poprzedniej kadencji Komisja Gospodarcza
przeprowadziia wizjq lokalnq przedszkola i stwierdzila ,2e klatka schodowa jest
bardzo wqska . Dostawienie nowej klatki schodowej to koszty .Nowe
przedszkole czy sq inne propozycje pyta Przewodniczqcy Rady.

Przewodniczqcy Rady prosi o wypowiedz w tym temacie.

Pani W6jt informuje, 2e zajqfa siq sprawq drogi ewakuacyjnej w przedszkolu .Za

szafq w jednym z pomieszczei w przedszkolu sq drzwi prowadzqce do sali
5wietlicy socjoterapeutycznej. W zwiqzku z tym jest propozycja aby Swietlicq
przenie6i do szkoly,a pomieszczenie po Swietlicy zagospodarowai na

wykonanie drogi ewakuacyjnej.

Radny Kolodziej rozwiqzanie doraine, a co na to szkola.

Pani W6jt nie bylo rozmowy ale nie powinno byi problemu .Dzieci zaraz po

szkole mogq zostai w Swietlicy.

4. Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie studium i

wa ru nk6w zagospodarowania przestrzennego Gminy Boleslawiec.

Urbanista na zlecenie gminy wykonat studium .KolejnoS6 wykonanych etap6w
studium wykonano zgodnie z obowiqzujqcymi przepisami. Prace nad studium
rozpoczQto w 2016 r. informuje urbanista.

Urbanista prosi o wyra2enie opinii chodzi o uwagi, kt6re w6jt rozstrzygnqta
negatywnie. Uwag jest 23.Opr6cz bilansu terenu przeznaczonego pod

budownictwo mieszkaniowe okolo 40 ha , kt6re nie moie by6 przekroczone
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Pozostale uwagi dotyczqce dziatalno6ci gospodarczej sq do ponownego
rozpatrzenia.

Radna G6ral pyta czy 40 ha to pod dziatalno6i g6rna granica czy tylko 20 ha.

Urbanista odpowiada, 2e 40 ha to pod budownictwo mieszkaniowe itego nie
mo2na przekroczyi.

Najpierw rozpatrzyi uwagi, a na kofcu wyda6 opiniq na temat zasadniczej
uchwaty w sprawie uchwalenia studium informuje urbanista.

Przewodniczqcy Rady pyta czy to co dzisiaj to i na sesji.

Urbanista odpowiada, 2e tak ale w zale2no6ci od decyzji poszczeg6lnych uwag,
kt6re majq wplyw na ostateczny ksztatt dokumentu.

Przewodniczqcy Rady przystqpuje do rozpatrywania uwag rozstrzygniqtych
negatywnie przez Paniq w6jt .Tre6i uwag w zalqczeniu do protokolu.

Uwaga nr I
Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia podjqtego
przez Paniq w6jt dotyczqcego uwagi nr L.

Glosowa n ie:

Za - !2 rad nych

Przeciw - 0

Wstrzymaf siq 1 radny - G6ral

Uwaga nr 2

Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia Pani w6jt

Gtosowanie:

Za gtosowato 11 radnych

Przeciw - 0

Wstrzymato siq 2 radnych - G6ral,Cierkosz
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Uwaga nr 3

Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia w6jta
uwagi nr 3 kt6rej treid ka2dy radny posiada.

Glosowanie:

Za glosowalo-5 radnych

Przeciw- 0

Wstrzymato siq 8 radnych w tym Radna G6ral

Uwaga Nr 4

Przewodniczqcy Rady Gminy pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygnigcia
w6jta uwagi nr 4 kt6rej tre56 ka2dy radny posiada .

Gtosowanie :

Za glosowalo - 13 radnych

Przeciw- 0

Wstrzymalo siq - 0

Uwaga Nr 5

O Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia w6jta
uwagi nr 5

Zaglosowato-9radnych

Przeciw - 3

Wstrzymat siq 1 radny -G6ral

Uwaga nr 6

Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia w6jta
uwagi nr 6

Glosowa n ie:

Za - Jednoglo6nie
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Uwaga Nr 7

Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia w6jta
gminy uwagi nr 7 kt6rej tre6i posiada ka2dy radny.

Gfosowanie - za - jednogloSnie

Uwaga nr 8

Kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia w6jta uwagi nr 8

Glosowanie:

Za- jednoglo6nie

Uwaga Nr 9

Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za pozytywnym rozstrzygniqciem w6jta
gminy uwagi nr 9

Gtosowanie:

Za - 7 radnych

Przeciw 5 radnych

Wstrzymal siq - 0

Uwaga Nr 10

Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia w6jta
Gminy uwagi nr 10

Gfosowa nie:

Za glosowaio - jednogfoSnie
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Uwaga nr 11

Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia przez

W6jta Gminy uwagi nr 11

Glosowanie

Za jednoglo5nie

Uwaga Nr 12

Przewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia W6jta
Gminy uwagi nr 12

Gtosowa n ie:

Za - jednogto5nie.

Uwaga Nr 13

Przewodniczqcy Rady Gminy pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia
W6jta Gminy uwagi nr 13

Gtosowa nie:

7a - tO radnych

Przeciw - 2 radnych - w tym Radna G6ral llona

Wstrzymafo siq 0

Uwaga Nr 14

Wiceprzewodniczqcy Rady przystqpuje do rozstrzygniqcia uwagi 14 b i pyta kto
jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia w6jta

Glosowanie - za jednogfoSnie
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Nastqpnie 14 c -jednogto5nie

Uwaga 15

Wiceprzewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia
W6jta Gminy uwagi 15b

Gfosowa nie - jed nogto5nie

Nastqpnie uwagi 15 d

Gtosowanie jednoglof nie.

a Uwaga Nr 16

Wiceprzewodniczqcy Rady pyta czy mo2na glosowad uwagq 16 a i 15d
jednoczeSnie

Na propozycje Wiceprzewodniczqcego wyra2ono zgodq .

Glosowanie:

Za jednogto5nie

Uwaga Nr 17

WiceprzewodniczEcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygnigcia
W6jta uwagi nr 17 Jest protest chlewnia Kamionka .

Glosowa n ie

Za-9

Przeciw 0

Wstrzymalo siq - 3 radnych w tym radna G6ral

Uwaga 18

Wiceprzewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygania w6jta
Gminy uwagi nr 18.

Glosowanie:

Za gfosowalo - 11

Przeciw - 0
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Wstrzymafo siq 1 radny Ma3lanka Alina

Uwaga 19

Wiceprzewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqciem
w6jta gminy uwagi nr 19.

Gtosowa n ie:

Za glosowalo - 10 radnych w tym Radna G6ral

Przeciw- 0

O Wstrzymat siq - 2 radnych

Uwaga nr 20

Wiceprzewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem rozstrzygniqcia
wojta gminy uwagi nr 20

Gtosowanie:

Za glosowalo - jednogtoSnie

Uwaga nr 21

Wiceprzewodniczqcy Rady przystqpuje do rozpatrzenia uwagi nr 21

Radny Maciejewski uwa2a ,2e nale2y utrzymai strefg ustugowq bo to jest w
ciqgu drogi gdzie jest prowadzona dziafalno6i gospodarcza. Jest stacja paliw i

nie przeszkadza budownictwu mieszkalnemu ,kt6re jest po przeciwnej stronie.
Poza tym to nie sa uslugi uciqiliwe bo to jest ciqcie pianki ijej magazynowanie.

Projektant informuje,2e rozstrzygniqcie mo2e by6 na etapie planu.

Rada Gminy moie siq na ten temat wypowiedziei.

Wiceprzewodniczqcy Rady proponuje aby nie rozszerzai catej strefy tylko dwie
sqsiadujqce dziatki i zarzqdza gtosowanie kto jest za odrzuceniem dziatki nr
2693i2694 i nie zgodzii siq na rozstrzygniqcie W6jta.
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Nastqpnie wiceprzewodniczqcy pyta kto jest za tym aby w strefie usfugowej
pozostaty dzialki 2693 i 2694

Gtosowanie jednogto5nie za

Nastqpnie pyta kto jest za tym aby dziatki nr 2695,2683 i
2696,2697,2698,2699,2700 zostaty usuniqte z uwagi nr 21 i pozostaly jako
rolne.

Gtosowanie jednogto5nie za .

Uwaga nr 22

W6jt ta uwaga w og6le nie powinna trafii do studium.

Kto jest za podtrzymaniem wniosku w6jta Gminy

Giosowanie :

Za - jednogto6nie.

Uwaga nr 23

Wiceprzewodniczqcy Rady pyta kto jest za podtrzymaniem uwagi w6jta Gminy.

Giosowanie:

Za jednoglo6nie.

Radna Alicja MaSlanka pyta dlaczego grunty pod budownictwo mieszkalne w
Wiewi6rce byfy przeznaczone wcze5niej, a teraz znikly.

Jak uslugi transportowe to przez topolowq nie bqdq siq odbywaly bo jq zniszczq.

Radna G6ral dbai o tereny inwestycyjne bo to rozw6j dla gminy i wplywy do
budZetu.

Wiceprzewodniczqcy Rady podaje pod gtosowanie cato5i projektu uchwafy w
sprawie uchwalenia studium zagospodarowanie przestrzennego gminy
Bolestawiec .
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5. Sprawy r62ne.

Radna G6ral prosi 2eby studium mial suma kontrolna w uchwale.

Projektant odpowiada,2e bqdzie miala.

Radna Alicja Ma6lanka wnosi aby ograniczy6 transport na wiewi6rce jedli
bqdzie dziatalno56 transportowa.

Przewodniczqcy Komisji Skarg Wniosk6w i petycji pan Maciej Maciejewski
wnioskuje aby powotai Paniq G6ral llonq na zastepcq przewodniczqcego tej
komisji.

Radna G6ral proponuje aby ten wniosek odto2yi na kolejne posiedzenia komisji
poniewa2 nie ma pefnego sktadu komisji .Nieobecna jest Radna Nowakowska, a
kt6ra Pani G6ral by widziata na wiceprzewodniczqcq, poniewa2 to byty
pracownik Urzqdu Gminy z do5wiadczeniem.

Propozycja Radnej G6ral zostafa przyjqta.

6. Zamkniqcieposiedzenia.

Wiceprzewodniczqcy Rady stwierdzil wyczerpanie porzqdku posiedzenia i

zamknqt obrady o godzinie 19:1.0.

Protokolowal

Bqben Zdzistawa

Wiceprzewodniczqcy Rady

J6zef Kofodziej




